
 

Vragen D66 ex artikel 38 inzake datalek Jeugdriagg 
 
Na het datalek bij Jeugdzorg Utrecht in 2019 hebben hackers van Deloitte op verzoek van het 
ministerie van VWS de online veiligheid van zes jeugdhulporganisaties getest. Kenter Jeugdhulp zat 
daar niet bij. 
 

1. Is het college bekend met het artikel van RTL Nieuws inzake het datalek bij 
Jeugdriagg/Kenter? Zie link: 
https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/nederland/artikel/5187220/jeugdriagg-kenter-jeugdhulp-
datalek-dossiers  

2. Heeft het college navraag gedaan bij het bestuur van Kenter of ook data van Haarlemse 
kinderen en gezinnen onderdeel zijn van het datalek?  

3. Zo ja, zijn deze mensen (persoonlijk) op de hoogte gesteld dat hun informatie onderdeel is 
van het datalek? 

4. Heeft het college zich ervan verzekerd bij het bestuur van Kenter dat de data van kwetsbare 
Haarlemmers niet verder is gelekt dan de journalisten van RTL Nieuws? 

5. In december wordt een handreiking aangeleverd door VWS om de informatiebeveiliging bij 
jeugdzorgorganisaties te verbeteren en worden er volgend jaar hackers ingezet om de 
beveiliging te testen. Houdt het college hier vinger aan de pols bij de uitkomsten en de raad 
hierover geïnformeerd? 

6. Is het college bereid het gesprek aan te gaan met de andere door Haarlem gecontracteerde 
(jeugd)hulpaanbieders over hun informatieveiligheid, aangezien dit blijkbaar een zwakke 
schakel in de sector is? 

7. Stelt de gemeente bij de contractering van externe partijen, zoals (jeugd)hulpverleners eisen 
aan de beveiliging van gevoelige persoonsgegevens? 

o Zo nee, waarom niet? Overweegt de gemeente dit nu wel te doen? 
o Zo ja, welke eisen? 

8. Stelt de gemeente bij de contractering van externe partijen, zoals (jeugd)hulpverleners als eis 
dat de externe partij de beveiliging van de IT-omgeving regelmatig door een ethische hacker 
laat controleren? 

a. Zo nee, waarom niet? Overweegt de gemeente dit nu wel te doen? 
b. Zo ja, wordt de gemeente op de hoogte gebracht van de uitkomsten hiervan? Kunt u 

de raad een overzicht geven van de globale bevindingen? 
9. Heeft de gemeente weleens een ethische hacker in de armen genomen om te kijken of de 

gemeentelijke beveiliging van de IT-omgeving, in het bijzonder de gegevens van WMO- en 
jeugdhulpaanvragen op orde is? 

a. Zo nee, waarom niet – en overweegt u dit nu wel te doen? 
b. Zo ja, wat waren de uitkomsten? 

 
Bij voorbaat dank voor de beantwoording.  
Met vriendelijke groet,  
 
Meryem Çimen 
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